

## The **NOSE**

Straighter 'Rock'n'Roll , mit einer Prise aus Blues, Punk und New Wave gewürzt!  
Musik aus dem Herzen für Bauch und Beine!

So und nicht anders präsentiert sich **The Nose** auf ihrer Debüt-CD „**Blow**“ (Gash Rec.)!

Das Quintett, gegründet 2010, beweist mit seinen Songs und Texten, dass geradliniger Rock nicht unbedingt langweilig und/oder banal sein muss.

**The Nose** überzeugt nicht nur auf Disk – nein – auch live ist die Formation rund um Frontfrau Ranita Rubia ein Garant für explosive Rock'n'Roll Shows – dies wurde nun schon bei einigen Gigs, unter anderem mit Alkbottle, Hollenthon oder Solrize unter Beweis gestellt.

**The Nose** ist zwar neu in der österreichischen Independent-Szene, doch die Band als Newcomer zu bezeichnen wäre irreführend, denn einige der Protagonisten waren bereits in den 90igern - bei Kritikern und Publikum gleichsam beliebten - Bands, wie *Ballyhoo* oder *Shaken Not Stirred* tätig.

So watch out and smell the Alterendent!

### **Fakten:**

#### **Der Name:**

Die *surrealistischen* Erzählung „*DIE NASE*“ von **Nikolai Gogol** stand dem Gruppennamen Pate.

#### **Die Besetzung:**

Ranita Rubia – Vocals,

P.Sputnik – Guitars,

El Mariachi – Guitars,

E.E.jun – Bass,

Tommy Eb – Drums

#### **Blow – die CD:**

Recorded @ Sonar Music Productions by Didi Baumgartner (Juli/Oktober 2011)

Mixed @Tonstudio Thomas Löffler by Thomas Löffler (November 2011)

Mastered by Michi Danner (December 2011)

Coverdesign and Layout by Thomas Klaffl

Photos by Mihai Odoleanu

Duration: 37:59 min

Label: Gash Records

Vertrieb (digital & physikalisch): office4music.com

Veröffentlicht: 17.02.2012

#### **The Nose – online:**

FACEBOOK: <http://www.facebook.com/nose.the>;

MYSFACE: <http://www.myspace.com/thenoseaut>;

TWITTER: <http://www.twitter.com/nosethe>;

YOUTUBE: <http://www.youtube.com/user/NoseAlterendent>;

#### **Contact and Booking:**

contact@the-nose.at or ediehn@gmx.at



# The **Nose**

True Rock'n'Roll, with flashes of blues, punk and new wave! Down to earth lyrics and instrumental hooks that flows through you like pulsing electricity. That's how **The Nose** come across on their debut CD 'Blow' (**Gash Records**)!

The group of five, who came together in 2010, prove how Rock'n'Roll is still exciting, innovative and contemporary.

**The Nose** are not only terrific on CD, their explosive live shows, driven by dynamic lead singer Ranita Rubia, show their ability to excite an audience. This has already been demonstrated by recent gigs played alongside bands such as Alkbottle, Hollenthon and Solrize .

Although **The Nose** are a new arrival on Austria's independent scene, calling them complete newcomers would be misleading. Some of the band were actually members of critically acclaimed and popular bands such as Ballyhoo or Shaken Not Stirred during the 90s.

So look out for them out and smell the Alterendent!

## **Facts:**

### **The name:**

The band was named after the surrealistic story 'THE NOSE' by Nikolai Gogol.

### **The band:**

Ranita Rubia – Vocals,

P.Sputnik – Guitars,

El Mariachi – Guitars,

E.E.jun – Bass,

Tommy Eb – Drums

### **Blow – the CD:**

Recorded @ Sonar Music Productions by Didi Baumgartner (Juli/Oktober 2011)

Mixed @Tonstudio Thomas Löffler by Thomas Löffler (November 2011)

Mastered by Michi Danner (December 2011)

Coverdesign and Layout by Thomas Klaffl

Photos by Mihai Odoleanu

Duration: 37:59 min

Label: Gash Records

Distribution : office4music.com

Release: 17.02.2012

### **The Nose – online:**

FACEBOOK: <http://www.facebook.com/nose.the;>

MYSFACE: <http://www.myspace.com/thenoseaut;>

TWITTER: <http://www.twitter.com/nosethe;>

YOUTUBE: <http://www.youtube.com/user/NoseAlterendent;>

### **Contact and Booking:**

contact@the-nose.at or ediehn@gmx.at

